
PRO Bäckby         Protokoll fört vid årsmöte med PRO Bäckby den 11 mars 2019 kl. 14.00 .

                               Lokal : Bäckbyhuset 

                               Närvarande: Föreningens medlemmar och styrelsen totalt 82 personer .

§ 1    Mötets öppnande :

          Ordförande Bengtgöran Ellerstedt öppnade mötet och hälsade alla välkomna .

§2   Minnesstund :  För att hedra våra avlidna medlemmar tändes ett ljus och Kamma Kulik  

                                 läste en fin dikt .

§3 Godkännande av kallelse : Godkändes 

§4 Fastställande av dagordning : Godkändes

§5 Val av funktionärer : a) Till ordförande valdes Christer Sandberg (samorganisationen).

                                           b) Sekreterare Mona Söderlund

                                          c) Justerare och rösträknare Gudrun Sahlmen och Ulla Lindgren

§6 Föredrag/ Behandling av:

a) Verksamhetsberättelse: Christer Sandberg läste igenom verksamhetsberättelsen den 
godkändes av mötet.

b) Ekonomisk berättelse :   kassör Ingrid Sundström drog ekonomiska berättelsen den 
godkändes av mötet.

§ 7 Beslut om fastställ. av resultat och balansräkning.

a) Beslut om resultats disposition : Godkändes av mötet .
b) Revisorernas berättelse : Lästes av Jörgen Öryd godkändes av mötet.

§ 8 Beslut om ansvarsfrihet för styrelsen 2018 : Godkändes av mötet .

§9  Motioner : Inga inkomna .

§ 10 Beslut om antal ledamöter och ersättare i styrelsen : 7 ledamöter och 1 ersättare 

        godkändes av mötet .

§11 Val av styrelse och funktionärer  :

a) Ordförande 2 år: Bengtgöran Ellerstedt (omval)
b) Kassör 2 år : Jörgen Öryd (nyval)
c) Sekreterare 1 år: Eva Andersson (nyval)
d) Studiehandledare 2 år: Ingrid Sundström (nyval)
e) Ledamot 1 år: Björn Löf (omval)
f) Ledamot 1 år: Carita Jansson (omval)
g) Ersättare 1 år : Siv Norstedt (nyval)
h) Två revisorer 1 år : Ingemar Sandström (omval) och Gert Jonsson (nyval)



i) En revisorersättare : Harry Snell  (omval)
j) Valberedning  2 år : Mona Söderlund (nyval) Björn Lööf (omval

§ 12 Övriga frågor: Rolf Hedström tar upp frågan om att föreningen har för mycket pengar i 
kassan det ska ej vara över 100.000. Pengarna ska komma medlemmarna tillgodo annars kan
bidrag dras in. Han påpekar att Ritva Hedström ej ska stå kvar som konsumentombud .Det 
får styrelsen ta tag i.           

§ 13     Gästerna har ordet : Christer Sandberg från PRO  Önsta -Gryta och Samorg. pratar om
vilket stressat samhälle vi lever i och hur svårt det är att få folk till olika poster i föreningar av
alla slag . Information ska ut till landsortens medlemmar dom glöms 
bort .Samorganisationen jobbar med att få till lokala utbildningar alla vill inte vara borta en 
vecka på Gysinge . Christer tycker att Bäckby PRO är en trevlig förening och tackar för 
förtroendet att få sitta som ordförande på vårt årsmöte.

§ 14 Avtackning: Maj Andersson , Anne-Marie Eriksson. Kamma Kulik, Leif Clason och Mona 
Söderlund avtackades med vackra blommor.

§ 15 Årsmötet avslutas med att Jennie Wernersson underhöll med härlig musik .

Sedan blev det lotteridragning och kaffe .Ordförande Bengtgöran Ellerstedt tackar för

i dag och avslutar mötet.

Mona Söderlund   mötets sekreterare

Justerare: Ulla Lindgren                                             Gudrun Sahlmen

                                  

                  

                                

           

        



       

    

                                   


